
元智大學 電機工程學系(乙組)  

新聘專任師資公告 

一、 職別：助理教授。 

二、 名額：1 名。 

三、 起聘日期：自 113 年 8 月 1 日起聘。 

四、 資格：具備國內外電機、電子、資訊、通訊相關領域博士學位，且在研究上有優秀表現，具高度教學與服務

熱忱、團隊精神、能與人和諧相處，並具英語授課(含 EMI 課程)之能力者。 

五、 專長領域：雲端計算、通訊網路、機器學習、數位信號處理、影像處理，其他智慧資訊等。 

六、 意者請備妥下列文件(第 1~9 項請依照順序合併為一個 pdf 檔，第 10 項博士論文則另存一個 pdf 檔)， 

於 113 年 3 月 31 日前 mail 雲端連結(須開啟下載權限) 至本組信箱 sandylue@saturn.yzu.edu.tw 

，主旨請註明「應徵電機系(乙組)專任教師--應徵者姓名」，應徵資料恕不接受傳真及紙本。 

【採隨到隨審，招滿為止】 

1、 教師資格審查資格履歷表(請點選下載) 

2、 新聘專任教師申請表(請點選下載) 

3、個人履歷、自傳（含大學以上學經歷、專長）。 

4、最高學歷證件影本【凡持國外學歷者，請繳交經駐外單位驗證過之畢業證書，應屆畢業尚未取得畢業

證書者得以指導教授證明代替並註明將畢業日期】。 

5、最高學歷成績單影本。【凡持國外學歷者，請繳交經駐外單位驗證過之成績單】。 

6、具教育部教師證書者，請繳交證書影本。(無則免交)。 

7、可開授課程科目及未來研究方向。(本組必選修科目表，請點選閱讀)。 

8、五年內代表著作及發表期刊會議論文之電子全文及目錄(需註明出處)、曾經從事過之研究與重要成果。 

9、其他有助審查之文件 (如得獎或專業領域之專利等) 。 

10、博士論文電子全文。(已有教育部核發之教師證書則免)。 

11、推薦函 2 封，請簽名後掃瞄，並由推薦人 mail 寄至本組信箱 sandylue@saturn.yzu.edu.tw。 

七、備註：國外學歷者另加「國外學歷送審教師資格修業情形一覽表」及「出入境記錄」。請參考本校人事室網址

(請點選)。 

 

●聯絡方式： 

電話：886-3-463-8800 分機 7301，呂小姐 

email：sandylue @saturn.yzu.edu.tw 

地址：32003 桃園市中壢區遠東路 135 號 元智大學 電機工程學系(乙組) 

網址：https://eeb.ee.yzu.edu.tw/  

https://www.yzu.edu.tw/admin/ho/index.php/tw/2016-03-17-06-14-27
https://eeb.ee.yzu.edu.tw/storage/app/media/Full-time%20Faculty%20Application%20Form.docx
https://www.yzu.edu.tw/admin/aa/index.php/tw/2016-01-14-06-58-46/42-2016-03-25-06-15-54/125-2016-03-25-13-14-18
https://www.yzu.edu.tw/admin/ho/index.php/tw/2016-03-17-06-14-27
https://www.yzu.edu.tw/admin/ho/index.php/tw/2016-03-17-06-14-27
https://eeb.ee.yzu.edu.tw/


Faculty（of Any Nationality) Positions in the Department of Electrical Engineering (Program B) 

Yuan Ze University, Taiwan(2024) 

 

(1) Level Position : Assistant Professor. 

(2) Quota: 1. 

(3) Beginning date of employment : Aug. 1, 2024. 

(4) Qualifications: The candidate must hold a Ph.D. degree in the fields of electrical engineering, electronics, 
information technology, or communications from domestic or international institutions. Additionally, they should 
have a track record of outstanding research performance, a strong passion for teaching and service, a cooperative 
team spirit, the ability to interact harmoniously with others, and teaching in English. 

(5) Area of Expertise：Cloud Computing, Communication Networks, Machine Learning, Digital Signal Processing, 
Image Processing, or other intelligent information fields. 

(6) Applicants are required to prepare the following documents (items 1-9 should be merged into one PDF file in order, 
while item 10, the Ph.D. thesis, should be saved in a separate PDF file). These documents should be submitted via 
email to the following address: sandylue@saturn.yzu.edu.tw before March 31, 2024, Please ensure that the 
download permission is enabled for the cloud link. The subject of the email should be titled "Application for 
Electrical Engineering Department (Program B) Full-time Faculty Position - Applicant's Name." Please note that fax 
and hard copy submissions will not be accepted.  【Admission on a rolling basis until all spots are filled】 

1. YZU Faculty qualification form (Download Here) 

2.Application Form for New Full-time Faculty (Download Here) 

3.Personal resume and autobiography (including academic and professional experiences, specialization). 

4.Copy of the highest educational degree certificate. [The applicant received the foreign Ph.D. degree should 
have the diploma and the transcript for the highest degree authorized by the Embassies and Missions. 
Graduates who have not yet received their diplomas may provide a substitute letter from their academic 
advisor, indicating the expected graduation date.] 

5.Copy of the highest educational degree transcript. 【The applicant received the foreign Ph.D. degree should 

have the diploma and the transcript for the highest degree authorized by the Embassies and Missions.】 

6.Copy of the teacher certification from the Ministry of Education (if available; exempt if not applicable). 

7.List of courses you can teach and your future research direction (mandatory course list for this department, 
please click to view). 

8.Electronic full texts and catalog of publications and conference papers from the last five years (please indicate 
the source), as well as details of past research and significant achievements. 

9.Other documents that may assist in the review (such as awards or patents in your field). 

10.Electronic full text of your Ph.D. thesis. (Exempt for those with a teacher's certificate already issued by the 
Ministry of Education.) 

11.Two recommendation letters. Please sign and scan them, then have the recommenders email them to the 
department at sandylue@saturn.yzu.edu.tw. 

 

Note：For individuals with foreign educational backgrounds, please provide the "List of Foreign Academic Qualifications 
for Teacher Qualification Review" and "Entry and Exit Records." Please refer to the university's Human Resources 
Office website (click to access). 

 

● Contact Information: 

Phone: 886-3-463-8800 ext. 7301, Sandy Lu 

Email: sandylue@saturn.yzu.edu.tw 

Website: https://eeb.ee.yzu.edu.tw/ 
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